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AFNOR Certification certifie que le systéme de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

FONDATION COS ALEXANDRE GLASBERG

pour les activités suivantes :
for the following activities:

CONCEPTION, REALISATION ET VENTE D'ACTIONS D'INSERTION PROFESSIONNELLE
(ACTIONS DE BILAN, D'OBSERVATION MISE A NIVEAU-ORIENTATION, DE PRE ORIENTATION,

DE FORMATION ET D'ACCOMPAGNEMENT VERS L'INSERTION). ACCUEIL PERMANENT ET/OU TEMPORAIRE
DANS UN CADRE DE SOINS MEDICAUX ET PARAMEDICAUX ET D'AIDE A LA VIE COURANTE DE RESIDENTS
PRESENTANT DES PATHOLOGIES NEUROMUSCULAIRES EVOLUTIVES, DES BLESSES MEDULAIRES
ET DES INFIRMES MOTEURS CEREBRAUX.

DESIGN, IMPLEMENTATION AND SALE/PROMOTION OF VOCATIONAL INSERTION COURSES
(ASSESSMENT, FOUNDATION TRAINING AND ORIENTATION, PRE-ORIENTATION, TRAINING AND SUPPORT
TOWARDS FULL INTERGRATION IN THE WORK FORCE). FULL-TIME AND/OR TEMPORARY SUPPORT
AND ACCOMMODATION, INCLUDING MEDICAL AND PARAMEDICAL CARE AND ASSISTANCE
IN THEIR EVERYDAY ACTIVITIES, OF RESIDENTS WITH PROGRESSIVE NEUROMUSCULAR DISEASES,
SPINAL CORD INJURIES AND CEREBRAL PALSY.

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :
has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 9001 : 2015

et est déployé sur les sites suivants :
and is developed on the following locations:

COS-MAS : 2 RUE DES ARCHES FR-77710 NANTEAU SUR LUNAIN
COS-CRPF NANTEAU : 2 RUE DES ARCHES FR-77710 NANTEAU SUR LUNAIN
COS-CRPF MELUN : 50 AVENUE THIERS FR-77000 MELUN
COS-CRPF TORCY : 31 AVENUE JEAN MOULIN FR-77200 TORCY
COS-CRPF NANTEAU : 2 RUE DES ARCHES FR-77710 NANTEAU SUR LUNAIN

Ce_ certifi_c_at est vala_ble a compter du (année/mois/jour) 2024_10_07 Jusqu_'au 2027_10_06

This certificate is valid from (year/month/day) Until

Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique a valeur probatoire.
This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.

Julien NIZRI
Directeur Général d’AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Certification
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